
Valgenhedsmøde Skive 29.01.2024 
 
Velkomst 
 
Tak til Rikke og Niels-Peter 
 
Opfordring til at tilmelde sig, møder når indkaldelsen kommer. 
 
Dagsorden: 
 
Foreslå den udsendt dagsorden udvides med punktet året der gik, således at dagsordenen kommer til 
at se sådan ud: 
 

1. Året der gik 
2. Hvad rør sig blandt jer? 
3. Hvad rør sig blandt TR (herunder PULS) 
4. Valg af 1 TR 
5. Evt. 

 
Godkendt 
 
Året der gik: 
 
I får ikke den store beretning, men jeg vil lige trække nogle punkter op 
 
 
Puls/tillæg 
 
I foråret/forsommer havde vi PULS og efterfølgende tillægsforhandlinger. Jeg har ikke hørt det helt 
vilde, fra dette, så jeg går ud fra det har været godt nok. 
 
I oktober var der Kongres, Jørn blev genvalgt som formand, og Allan blev genvalgt som 
næstformand. Og jeg blev genvalgt som FTR for Erhverv, og Jan Magnussen blev genvalgt som 
FTR for Selskaber. 
 
I november var der Ex kongres og en fusion med TAT blev vedtaget. 
 
På sidste års valgmøde besluttede vi at holde medlemsmøder ca. 1 gang hvert kvartal. 
Det har vi gjort den 15.06.2023, 07.09.2023 og den 08.11.2023 hvor Jørn og Allan deltog. 
Herudover har der været afholdt julearrangement den 30.11.2023 og den 13.12.2023. 
 
Slut herfra������ 
 
Hvad rør sig blandt jer? 
Det er i øjeblikket primært puls, der fylder.  



 
 
Hvad rør sig blandt TR?: 

• PULS husk at sende skema 
 

• Godtgørelse St. Bededag. Udgør 0,45% af årslønnen, og udbetales sammen med lønnen for 
maj og august. 

 
• OK24: Forhandlingerne er hemmelige. Men mon ikke det er færdig til juni, og så vil jeg 

bede Charlotte, komme og fortælle os om resultatet. 
 
Valg af TR. 
 
Ifølge forbundets vedtægter har vi ret til 1 TR her i Skive. Jeg skal høre om der er andre kandidater 
end mig? 
Britta er enstemmigt genvalgt.  
 
 
Evt. 
 
Skal vi fortsætte med medlemsmøder 1. gang i kvartalet? Får I noget ud af møderne? Hvad mener i 
om julearrangementet, der var fordelt over 2 gange så der var større mulighed, for at alle kunne 
deltage? Skal vi gentage det til næste år, hvis vi har penge til det. 
 
Der var generelt tilfredshed med antallet og indholdet af arrangementer.  
Det er ikke helt entydigt, hvor mange penge vi har på vores konto. Så vi afventer besked fra 
forbundet om, hvad vores saldo er.  


